
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 9/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 229/2012                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έκδοση ψηφίσματος έκφρασης συμπαράστασης Δ.Σ. 
στην επίσχεση εργασίας των υπαλλήλων της Ε.Α.Σ. 
Βέροιας. 

 
         Σήμερα 9 Μαΐου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 19:00 συνήλθε σε τακτική 
συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, 
Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 3-5-2012 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, 
τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην 
Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 
3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  34 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Γ. Μιχαηλίδης, 3)Α. Λαζαρίδης, 4)Ν. 
Τσιαμήτρος, 5)Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 6)Ε. 
Αρχοντάκη-Γεωργίου, 7)Π. Παυλίδης, 8)Τ. Χατζηαθανασίου, 9)Θ. 
Αγγελίνας, 10)Λ. Πουλασουχίδης, 11)Κ. Βοργιαζίδης, 12)Ν. 
Μωυσιάδης, 13)Χ. Κούτρας, 14)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 15)Χ. 
Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 16)Α. Καγκελίδης, 17)Μ. Παπαϊωνάννου, 
18)Θ. Κορωνάς, 19)Κ. Συμεωνίδης, 20)Β. Παπαδόπουλος, 21)Κ. 
Κουτσαντάς, 22)Λ. Τσαβδαρίδης, 23)Α. Νεστορόπουλος, 24)Α. 
Γκαμπέσης, 25)Κ. Κοστογλίδου, 26)Β. Γιαννουλάκης, 27)Χ. 
Τσιούντας, 28)Ε. Γουναράς, 29)Γ. Σουμπέκας, 30)Δ. Γκέκα, 31)Α. 
Παπαδόπουλος, 32)Ι. Σοφρόνωφ, 33)Γ. Μελιόπουλος, 
34)Ι.Αγγέλογλου. 

Μ. Σουμελίδης, Θ. Θεοδωρίδης, 
Π.Τσαπαρόπουλος, Γ. Κάκαρης, 
Α.Βεσυρόπουλος, Σ. Κουμτσίδης, 
Κ.Παναγιωτίδης 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσιου, Ε. Εμμανουηλίδης, 
Ι.Παπαδόπουλος, Ν. Αγγέλου. 

          Κων/νος Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. 
Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. 
Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 228/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Β.Σταυροπούλου και 
Κ.Κουτσαντάς. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 229/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Σουμπέκας, Κ.Βοργιαζίδης, Α.Γκαμπέσης, 
Α.Λαζαρίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Β.Σταυροπούλου και Κ.Κουτσαντάς. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 230/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Βοργιαζίδης και Α.Λαζαρίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 233/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Σουμπέκας. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 236/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Τσιαμήτρος. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 237/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης και Κ. Κουτσαντάς και 
προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ και Α.Γκαμπέσης. 
7) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 2ου τακτικού θέματος  προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης και Κ. Κουτσαντάς. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 238/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, 
Τ.Χατζηαθανασίου και προσήλθε ο κ. Ν.Τσιαμήτρος. 
9)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 241/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Συμεωνίδης και Χ.Τσιούντας. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 245/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Γουναράς, Α.Παπαδόπουλος και 
Β.Γιαννουλάκης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 247/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 249/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης και προσήλθαν οι κ.κ. 
Β.Γιαννουλάκης και Ι.Αγγέλογλου. 
 
 

 



 
 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον Κων/νο Παπαδόπουλο, εκπρόσωπο 

των εργαζομένων της ΕΑΣ Βέροιας, ο οποίος εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 
Κ.Παπαδόπουλος: Εκπροσωπώ αυτή τη στιγμή τους δέκα εργαζόμενους της ΕΑΣ 

Βέροιας, που έχουν προχωρήσει σε επίσχεση εργασίας από τις 10-4-2012, διεκδικώντας 
δεδουλευμένα δέκα και πλέον μηνών. 

Οι λόγοι που μας οδήγησαν σε αυτό είναι καθαρά οικονομικοί. Είναι το 
οικονομικό αδιέξοδο στο οποίο έχουμε περιέλθει εμείς και οι οικογένειές μας. 

Έχουμε προχωρήσει σε μια ανακοίνωση στον Τύπο, εξηγώντας πως πέρα από την 
οικονομική κρίση που μαστίζει τον τόπο, υπάρχουν και προσωπικές ευθύνες που ποτέ δεν 
αποδόθηκαν και οδήγησαν στον οικονομικό μαρασμό της ΕΑΣ Βέροιας. 

Ζητούμε από εσάς τη συμπαράστασή σας, στο δύσκολο αγώνα τον οποίο κάνουμε 
και στις δύσκολες μέρες που περνάμε εμείς και οι οικογένειές μας. Πιστεύω, καθώς οι 
περισσότεροι από όλους εμάς προερχόμαστε από αγροτικές οικογένειες, έχουμε 
υποχρέωση, κυρίως προς τους γονείς μας που ίδρυσαν την ΕΑΣ Βέροιας, να πετύχουμε 
την επιβίωσή της. 

 Πρόεδρος: Συμφωνεί το Σώμα με την έκδοση ψηφίσματος συμπαράστασης για 
τους εργαζομένους της ΕΑΣ Βέροιας; 

Μέλη: Ναι.  
Στη συνέχεια, αφού συναίνεσε η Δήμαρχος και δέχθηκε ομόφωνα το 

συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι 
γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος 
εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 9-5-2012 κατατεθέν 
σχέδιο ψηφίσματος των υπαλλήλων της ΕΑΣ Βέροιας, που έχει ως εξής: 

Ξεπερνώντας τις όποιες ψυχικές δυνάμεις μας έχουν απομείνει στην 
προσπάθειά μας να στηρίξουμε την Οργάνωση και βλέποντας μία συνεχή κοροϊδία 
από τον Πρόεδρο, τον Διευθυντή και την πλειοψηφία του Δ.Σ. που πρέπει κάποια 
στιγμή να σκεφτούν πως; επιβιώνουν απλήρωτοι οι εργαζόμενοι, αποφασίσαμε από 
εδώ και στο εξής να διεκδικήσουμε με κάθε νόμιμο μέσο τα δίκαια αιτήματά μας. 

Χρόνια τώρα εργαζόμαστε απλήρωτοι ζητιανεύοντας κατά καιρούς κάποια 
χρήματα προκειμένου να καλύψουμε τα απολύτως αναγκαία, έχοντας σαν στόχο τη 
διατήρηση της αξιοπιστίας και τη βιωσιμότητα της Οργάνωσης. 

Επειδή όμως η αξιοπρέπειά μας δεν μας επιτρέπει να  επαιτούμε και η ιώβεια 
υπομονή  μας έχει πλέον εξαντληθεί. 

Επειδή ζούμε μες την ανασφάλεια και την αβεβαιότητα έχοντας καταφύγει 
πολλές φορές στο δανεισμό προκειμένου να καλύψουμε τα τρέχοντα έξοδά μας, 
γεγονός που δυσχεραίνει ακόμη περισσότερο τη ζωή μας. 

Επειδή είμαστε εκτεθειμένοι και αναξιόπιστοι στις υποχρεώσεις μας εξαιτίας 
της δυσμενούς οικονομικής κατάστασης στην οποία έχουμε περιέλθει λόγο της μη 
καταβολής του μισθού μας. 

Επειδή έχουμε ανατρέψει κάθε προσωπικό και οικογενειακό μας 
προγραμματισμό αντιμετωπίζοντας πλέον θέμα επιβίωσης. 

Επειδή αυτή η κατάσταση συνεχίζεται  για πολλά χρόνια και ΕΝΝΕΑ 
ΜΗΝΕΣ είναι πάρα πολλοί, 

Ξεκινάμε επίσχεση εργασίας εξασκώντας το νόμιμο δικαίωμα του απλήρωτου 
εργαζόμενου. 

Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: κ. Παπαδόπουλε, που θα επιθυμούσατε να κοινοποιηθεί το ψήφισμα 

αυτό; 
Κ.Παπαδόπουλος: Στη διοίκηση της ΕΑΣ Βέροιας και τον Τοπικό Τύπο 
Χατζηαθανασίου: Προτείνω, πέρα από το ψήφισμα, να γίνει μια αντιπροσωπία 

από τους αρχηγούς των δημοτικών παρατάξεων, προκειμένου να μεταβούν στην ΕΑΣ 
Βέροιας για να ασκήσουν άμεση πίεση προς τη Διοίκηση για να λυθεί το πρόβλημα. Δε 
λύνονται με απλές επιστολές τα προβλήματα. 

Τσαβδαρίδης: Σήμερα το πρόβλημα των εργαζομένων είναι να πάρουν τους 
μισθούς τους για να ζήσουν τις οικογένειές τους και να καλύψουν τις υποχρεώσεις τους. 



Είναι απαράδεκτο να υπάρχει επιχείρηση και δεν αναφέρομαι μόνο στην ΕΑΣ, που δεν 
έχει πληρώσει τους εργαζομένους της για τόσο μεγάλο χρονικό διάστημα. 

Η δημοτική μας παράταξη είναι αλληλέγγυη στον αγώνα των εργαζομένων, 
συμφωνώ με την πρόταση του κ. Χατζηαθανασίου. Θα προσπαθήσω ως επικεφαλής της 
Δημοτικής μας παράταξης του  να πιέσω προς όποια κατεύθυνση μπορώ. Τίθεμαι στη 
διάθεσή σας και να ξέρετε ότι είμαι αλληλέγγυος στον αγώνα που κάνετε για να πάρετε τα 
δεδουλευμένα σας. 

Τσιούντας:  Είμαι υπέρ του ψηφίσματος που θέλετε να καταθέσετε. Όμως άποψή 
μου είναι να καθίσετε να συζητήσετε για την καλύτερη λύση, εφόσον υπάρχει κατανόηση 
κι από τις δύο πλευρές. Με τα δικαστήρια ότι κι αν πετύχετε, το όφελός σας θα είναι 
μικρότερο σε σχέση με αυτά που θα πετύχετε με το διάλογο. 

Κ.Παπαδόπουλος: Έχουμε συζητήσει πολλές φορές, αλλά δεν έχει βγει κάποιο 
απτό αποτέλεσμα. 

Δήμαρχος: Αν θέλετε να συγκεράσουμε τα δυο ζητήματα και να παραδώσει το 
ψήφισμα στη Διοίκηση της ΕΑΣ Βέροιας, αντιπροσωπία του Δήμου, αποτελούμενη από 
τους αρχηγούς των δημοτικών παρατάξεων. 

Πρόεδρος: Επομένως, συνοψίζοντας, οι αρχηγοί των παρατάξεων, με επικεφαλής 
τη Δήμαρχο θα παραδώσουν αυτοπροσώπως το ψήφισμα στην ΕΑΣ Βέροιας και το 
ψήφισμα θα ανακοινωθεί στα τοπικά Μ.Μ.Ε. Συμφωνεί το Σώμα; 

Μέλη: Ναι.   
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Την Πρόταση της Δημάρχου. 
2.- Το σχέδιο του ψηφίσματος. 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 

 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
  Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει τη σύσταση αντιπροσωπείας του Δήμου, αποτελούμενης από τη 
Δήμαρχο Χαρίκλεια Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη και τους επικεφαλής των δημοτικών 
παρατάξεων Λ.Τσαβδαρίδη, Ι.Σοφρόνωφ και Ι.Αγγέλογλου, προκειμένου να 
παραδώσει ιδιοχείρως το ψήφισμα στη Διοίκηση της Ε.Α.Σ. Βέροιας. 
 Γ) Εγκρίνει την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος:  
 « Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας  

Λαμβάνοντας υπ’ όψιν ότι: 
 
Η μη καταβολή δεδουλευμένων δέκα μηνών, οδήγησε δέκα εργαζομένους της 

Ε.Α.Σ Βέροιας σε επίσχεση εργασίας από 10/4/2012. 
 Δηλώνει την αμέριστη συμπαράστασή του στο δίκαιο αγώνα που δίνουν οι 
εργαζόμενοι της Ε.Α.Σ Βέροιας, χρησιμοποιώντας κάθε μέσο διεκδίκησης για τη 
δικαίωσή τους.  
 Η μη καταβολή δεδουλευμένων για τόσο μεγάλο χρονικό διάστημα, 
δημιουργεί έντονο βιοποριστικό πρόβλημα για τους εργαζομένους και τις οικογένειές 
τους.. 
 Η προσφυγή σε τέτοιου είδους μέσα ήταν και είναι ίσως η μόνη διέξοδος για 
διεκδίκηση των δεδουλευμένων, όταν με την εφαρμογή του νέου Συνεταιριστικού 
Νόμου, πολλές οργανώσεις θα οδηγηθούν αναγκαστικά σε εκκαθάριση» 

Δ) Το παρών ψήφισμα να κοινοποιηθεί στα τοπικά έντυπα και ηλεκτρονικά 
Μ.Μ.Ε. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  229 / 2012 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Γ. Μιχαηλίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Α.  Λαζαρίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ι. Λιάτσου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ε. Εμμανουηλίδης  
Π. Παυλίδης  Ι. Παπαδόπουλος  
Τ. Χατζηαθανασίου  Ν. Αγγέλου  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας     
Α. Παπαδόπουλος     
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη     
Γ. Μελιόπουλος Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  30-5-2012 
Η Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  
  

 
 
  
 


